
Obec Vepřová 

 

 

 

ŠKOLSKÁ RADA PŘI ZÁKLADNÍ ŠKOLE VEPŘOVÁ PRO OBDOBÍ 07/2024 – 07/2027 

ZÁPIS Z PORADY č.:  2 

DATUM:   06. 11. 2024 v 13:00 hodin  

MÍSTO:    Obecní úřad Vepřová  

PŘÍTOMNI:   Mgr. Jitka Neterdová, Mgr. Eva Němcová, Ing. Martin Doležal  

HOSTÉ:    

 

Program:  

1. Zahájení 

2. Výroční zpráva za školní rok 2023/2024  

3. Školní řád  

4. Klasifikační řád – pravidla pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků 

5. Informace, podněty, diskuse, různé 

 

1. Zahájení 

 Školskou radu svolal předseda Ing. Martin Doležal. Přítomni byli všichni členové rady. 

Ředitelka školy nebyla pozvána. 

 

2. Výroční zpráva za školní rok 2023/2024 

Ředitelka školy zaslala s dostatečným předstihem výroční zprávu školy za rok 2023/2024 a 

požádala o její schválení. Členové rady zprávu dostali emailem k prostudování. Na školské radě byla 

zpráva projednána a bylo o ní hlasováno. Ze strany člena školské rady byl vznesen dotaz ohledně 

bodu č.13, hospodaření školy – náklady na cestovné, co je obsahem (8 284 Kč). Vyjádření ředitelky 

školy je přílohou tohoto zápisu.   

 

Souhlasí:  3  

Nesouhlasí: 0 

Zdržel se: 0 

 

Závěr: Školská rada schvaluje výroční právu školy za rok 2023/2024. Je zveřejněna na internetových 

stránkách školy. 

 

3. Školní řád 

Ředitelka školy zaslala s dostatečným předstihem nový školní řád školy na rok 2024/2025 a 

požádala o jeho schválení. Členové rady řád dostali emailem k prostudování. Na školské radě byl řád 

projednán a bylo o něm hlasováno. 

 

Souhlasí:  3  

Nesouhlasí: 0 

Zdržel se: 0 

 

Závěr: Školská rada schvaluje školní řád. Je zveřejněn na internetových stránkách školy.  



4. Klasifikační řád – pravidla pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků 

Ředitelka školy zaslala s dostatečným předstihem klasifikační řád – pravidla pro hodnocení 

výsledků vzdělávání žáků na školní rok 2024/2025 a požádala o jeho schválení. Oproti školnímu roku 

2023/2024 zůstal ve stejné podobě. Členové rady řád dostali emailem k prostudování. Na školské 

radě byl řád projednán a bylo o něm hlasováno. 

 

Souhlasí:  3  

Nesouhlasí: 0 

Zdržel se: 0 

 

Závěr: Školská rada schvaluje klasifikační řád – pravidla pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků školy 

na rok 2024/2025. Je zveřejněn na internetových stránkách školy.  

 

5. Informace, podněty, diskuse, různé 

 Školská rada byla informována, že ke konci roku (pravděpodobně na konci listopadu) bude 

zkolaudována nová družina a bude ji možné začít využívat. Přesný termín zahájení bude rodičům žáků 

včas upřesněn. 

 Ředitelka školy začala od školního roku 2024/2025 dělat jednou za dva měsíce neformální 

setkání s rodiči žáků školy a s rodiči předškoláků. Školská rada prosí rodiče, aby pokud možno tyto 

schůzky navštěvovali. Dozví se tak více informací o dění ve škole, způsobu učení, učivu apod., 

případně se mohou na cokoliv zeptat. 

  

 Podněty od rodičů: 

1. Nedostatečné označení zvonků do všech částí školy.  

Do doby instalace nového videotelefonu by bylo vhodné doplnit chybějící označení zvonků 

(pokud tedy označení chybí). Po otevření družiny dát dočasně zvonek i do tohoto prostoru. Je 

nezbytné, aby se rodiče, případně kdokoliv jiný, vždy do školy dozvonil. 

2. Byla vznesena připomínka, že jsou žáci občas o přestávkách bez dozoru.  

Dle sdělení člena školské rady za pedagogické pracovníky školy je dozor v učebnách v max. 

míře dodržován vyjma odchodů na WC, případně krátká návštěva sborovny učitelů. 

3. Ověřování znalostí žáků a jejich vytížení úkoly. 

 Rodiče vyjádřili přání ohledně častějších ověřovacích testů po určitých probraných kapitolách. 

Uvítali by také více možností k plnění dobrovolných úkolů v podobě procvičovacích pracovních listů 

k probíranému učivu.  

4. Pochvala od rodičů. 

 Rodiče žáků velmi oceňují zasílané tematické plány k probíranému učivu, informovanost 

ohledně dění ve škole, přípravu projektového vyučování a dalších forem zábavné výuky, které 

pomáhají dětem k lepšímu zapamatování daného učiva.  

 

Školská rada vyzvala ředitelku školy o písemné vyjádření k podnětům od rodičů žáků. Je přílohou 

tohoto zápisu. 

  

Zapsal:    Ing. Martin Doležal    

 

Pověřený člen:  Mgr. Eva Němcová    

 

Další schůzka školské rady bude pravděpodobně koncem školního roku 2024/2025, popř. dle 

potřeby. 





Vyjádření k dotazu členů školské rady a podnětům rodičů 

 

Dotaz ohledně cestovného za kalendářní rok 2023 ve výši 8 284,-.  

5 344,-   hrazeno ze šablon OP JAK  

Doprava dětí, žáků, pedagogů mateřské a základní školy na veškeré exkurze, představení  a 

projektové dny mimo školu během kalendářního roku 2023.  

2 940,-  obec Vepřová 

Doprava žáků a pedagogů základní školy na plavání, dopravní hřiště a na výukové akce mimo 

školu, které nelze hradit ze šablon OP JAK např. akce Červeného kříže, doprava pedagogů 

mateřské školy na plavání. 

PODNĚTY RODIČŮ 

 Nedostatečné označení zvonků do všech částí školy.  

Na škole jsou dva jasně označené zvonky – na boční stěně zvonek školka a na dveřích školy je 

zvonek označený nápisem škola. Je samozřejmé, pokud bude družina v provozu dříve, než bude 

nainstalované bezpečnostní zařízení školy, tak bude dočasně zvonek umístěn i v nové školní 

družině, jak je tomu i dosud. Bezpečnostní zařízení by mělo být nainstalováno do konce 

letošního kalendářního roku. Mělo být nainstalováno v září, ale po telefonickém hovoru jsem 

se dozvěděla, že na nás zapomněli.  

Byla vznesena připomínka, že jsou žáci občas o přestávkách bez dozoru. 

Přítomnost vyučujícího ve třídě je v maximální míře dodržována, jak Vám sdělila paní učitelka 

na školské radě. Vyučující opustí třídu po nezbytně nutnou dobu, ale i v té době jsou děti 

hlídány, o přestávkách jsou otevřené dveře a probíhá dozor obou tříd.  

Ověřování znalostí žáků a jejich vytížení úkoly. 

Co se týká domácích úkolů nebo dobrovolných domácích úkolů, tak je žáci dostávají dle 

individuální potřeby. O dobrovolném domácím úkolu by si mělo rozhodnout samo dítě, aby se 

učilo být zodpovědným za svoje vzdělání. Samozřejmě není problém úkolů zadávat více. 

V plánu, který žáci a rodiče dostávají, je vždy uvedeno doporučení na domácí procvičování. 

Děti mohou doma dané učivo procvičovat z učebnic, pracovních sešitů nebo dětem 

doporučujeme i online stránky např. Školákov, Matematika hrou apod.  

Písemné práce píšeme čtvrtletní, pololetní a závěrečnou. Jelikož probíhalo zejména opakování 

učiva předešlého ročníku, tak jsme větší písemnou práci v letošním školním roce zatím nepsali. 

Ověření znalostí probíhalo při opakování učiva ústní formou, písemnou nebo při práci na 

notebooku. Opět nevidím problém v zařazování častějších písemných prací.  

 

13. listopadu 2024                                                                            Mgr. Jaroslava Truksová 

                                                                                                                 ředitelka školy 

 


